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Beste lezer, 
Wat ontzettend fijn dat u weer een nieuwsbrief van ons leest. We mochten enkele maanden in Nederland

verblijven in de stacaravan bij Evie’s ouders op het erf. Na aankomst in ‘It Heitelân’ mochten we gelijk aan de gang
met het geven van presentaties. Prachtig mooi dat er ook nu weer zoveel kerken waren die zich hadden

aangemeld om een presentatie van ons te horen. We vinden het waardevol dat we over onze liefde voor de
Albanezen mogen spreken. Maar wat voor ons nog mooier is, zijn de ontmoetingen met de mensen voor en na de
kerkdiensten. We hebben vele bemoedigingen gekregen, die we als een geschenk hebben ervaren. We merken dat

het leven in Albanië veel van ons als gezin vraagt, zowel geestelijk als lichamelijk. We voelen ons daarom erg
gezegend door alle steun die we hebben ontvangen. 

Op reis, op reis
 ‘Op reis, op reis, daar gaan we hand in hand. Met dat ene doel voor
ogen, op naar het beloofde land.’ Talloze keren hebben we dit liedje
van Marcel en Lydia Zimmer afgespeeld op onze rit naar
Albanië.Het was bijzonder om met z´n vijven terug te reizen, nadat
we een paar maanden eerder met z´n vieren naar Nederland waren
gegaan. Ondanks de lange ritten en vele kilometers file zijn we
dankbaar dat onze dochters het zo flink hebben gedaan. 

Ons huis is bereikbaar over een onverharde weg
Het voelt voor ons alsof God ons telkens weer naar Pinet toetrekt. Sinds 2010 zijn we betrokken bij
evangelisatiewerkzaamheden in dit Albanese dorpje. Maar er is veel veranderd door de jaren heen. Veel jongere
families zijn weggetrokken; op zoek naar een betere toekomst. Het gevolg is dat er met name oudere mensen zijn
achtergebleven in Pinet. Er zijn veel verschillen met onze vorige woonplaats Sauk, dat aan de rand van Tirana ligt. Nu
moeten we bijvoorbeeld een uurtje rijden om in het centrum van Tirana te zijn. We bevinden ons echt in de periferie.
En dat wordt goed zichtbaar als we over de onverharde weg rijden om bij het huis aan te komen. We wonen in de
‘House of Hope’, een oude evangelisatiepost. Het huis heeft een goede opknapbeurt nodig en we zijn dan ook
dankbaar dat er in oktober een groep leerlingen van de Pieter Zandt Scholengemeenschap van Urk naar ons toekomt
om onder andere een nieuwe douche en keuken te installeren.

Foto is onderweg in Kroatië vanuit de
auto genomen 



‘Ik ben precies de persoon die jij zoekt!’
Volgers van onze bediening weten het goed; de droom van Evie is het opzetten van een woonvorm voor volwassen
mensen met een verstandelijke beperking in Albanië. Er is veel voor nodig om dit van de grond te krijgen. Gelukkig zijn
er steeds meer mensen die Evie verder willen helpen. In Nederland is het belangrijk om een stichting op te zetten, waar
fondsen mee geworven zullen worden. Nadat we tijdens de kerkdienst in Herwijnen een oproep deden voor een
notaris, kwam er meteen iemand naar Evie toe. ‘Ik ben precies de persoon die jij zoekt.’ Het is waardevol om capabele
mensen om je heen te verzamelen zodat de doelen bereikt kunnen worden. Hoewel ons werkveld in Albanië ligt, zijn
we tevens in Nederland verder gegaan met Evie’s project. We hebben meerdere ontmoetingen gehad met mensen die
ons verder kunnen helpen. Daardoor komt het realiseren van de woonvorm steeds een stapje dichterbij. 

 

Ook voor Baukes videokanaal Rruga is een filmpje gemaakt tijdens onze
periode in Nederland. Bauke is in Hamburg geweest om een filmpje op
te nemen tussen de Albanese voetbalfans. Het Albanese voetbalteam
speelde die dag een EK-wedstrijd tegen Kroatië, dat in een gelijkspel
eindigde. Het Rruga-filmpje is meer dan 40.000 keer bekeken. 

Marije is in augustus vijf jaar geworden en dat betekent dat ze naar de
basisschool mag. We hebben besloten om haar bij de GDQ in te schrijven. Dit
is de internationale christelijke school. We zijn blij dat ze zich in een
christelijke omgeving verder kan ontwikkelen. Doordat Marije naar een
Engelstalige kleuterschool is gegaan, kan ze gelukkig al goed in deze taal
communiceren. Ze komt in een klein klasje met zes medeleerlingen, waarvan
ook een ander uit Nederland komt. De GDQ is net naar een nieuw gebouw
verhuisd, aan de voor ons gunstige kant van Tirana. We hebben er alle
vertrouwen in dat Marije hier een goed schooljaar zal hebben. 

Marije naar School

Woonvorm voor mensen met een verstandelijke beperking

www.ecmnederland.nl/deelstra

        Heel dankbaar en blij zijn we met onze drie TFT leden:

Uitzen, Sonja, Marije 
Een TFT vervult een brugfunctie tussen de missionair werker en het

thuisfront. In het woord thuisfrontteam is er bewust gekozen voor het
woord TEAM: Together, Everybody Achieves More (samen bereik je

meer), samen sta je voor hetzelfde doel, namelijk getuigen van Hem tot
uitbreiding van Zijn Koninkrijk.

    Thuis-Front-Team (TFT)

Rruga op het EK in Duitsland

Soms krijgt Bauke de vraag: Rruga is bedoeld om het evangelie te delen, 
waarom gaan je filmpjes dan niet altijd over christelijke onderwerpen? 
Dat is een goede vraag. De strategie van Rruga is om in eerste instantie zoveel mogelijk kijkers aan het kanaal te binden.
Dit lukt sneller door filmpjes te maken over aansprekende onderwerpen zoals voetbal. Intussen zijn er meer dan 1.200
abonnees. Dit aantal was waarschijnlijk niet behaald door slechts christelijke filmpjes te maken. Doordat er nu een mooi
basis aan abonnees ligt, is het kanaal toe aan de volgende stap: het uitdragen van de christelijke boodschap. Het idee is
om dit met name te doen door christelijke Albanezen hun getuigenis te laten geven. Hopelijk prikkelt dat meer mensen
om op zoek te gaan naar God en ‘ja’ te zeggen tegen de Heer.


